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Wat een politiek jaar! Wat een chaos en drukte, maar vooral ook… verbinding. Precies een jaar 
geleden hadden we niet gedacht dat we in de coalitie terecht zouden komen. Toch is dit 
gebeurd, want in maart 2025 hebben we het coalitieakkoord 'Mit Mekoar' gepresenteerd en is 
onze gedeputeerde Karin Dekker geïnstalleerd na pittige onderhandelingen. Wij zijn ontzettend 
blij dat we iemand met ervaring konden aantrekken en die deze klus wil klaren, zodat we weer 
een stabiel en betrouwbaar provinciebestuur hebben. 

Dit politiek jaar hebben we de verbinding opgezocht voor een stabiel bestuur om er op deze 
manier voor onze inwoners te zijn. We hebben allen niets aan ruzie en elkaar de maat nemen, 
we zijn geen Den Haag. Daarom zijn we blij dat we de verbinding gevonden hebben en dat we 
hierop voort kunnen bouwen. Onze fractie is wel zoekende: ‘hoe kunnen we ons geluid het beste 
laten horen’. Los dat er een basis van onderling vertrouwen is, moet dit onderhouden en 
versterkt worden. Dit vergt geduld, overleg en hier en daar op een andere manier ons geluid 
laten horen dan hiervoor en dit lukt. 

We hebben als fractie niet stilgezeten. Een aantal dingen op een rij van dit politiek jaar: 

We begonnen het jaar met een statement om als Provinciale Staten van Groningen ons actief in te 
blijven zetten voor de sociale acceptatie en veiligheid van haar LHBTQIA+-inwoners. We hebben dit 
jaar ons veel ingezet op het gebied van diversiteit en inclusie en veiligheid voor vrouwen, onder 
andere door stil te staan bij Keti Koti, Orange the World en Coming Out Day.   Tijdens de algemene 
beschouwingen is er een motie van D66 aangenomen die wij hebben mede-ingediend die gaat 
onderzoeken of er een Regenboogambassadeur kan komen in de provincie Groningen. Ook is de motie 
van ons Statenlid Gerie Ebeltjes aangenomen waardoor de Provincie gaat bijdragen aan het Nationaal 
Monument Seksueel Geweld die in Winschoten komt te staan.  

Ook hebben we dit jaar veel bereikt op het gebeid van vergroening. We hebben ons dit jaar hard 
gemaakt voor het vergroenen van schoolpleinen.   We zijn dan ook erg blij dat de motie van de 
ChristenUnie, onder andere mede-ingediend door ons unaniem is aangenomen en er nu nog meer 
schoolpleinen vergroend kunnen worden.  

We hebben ons ook veel ingezet voor natuur. We hebben gelobbyd voor het behoud van het UNESCO 
werelderfgoed gebied; de Wadden door een brief aan de Tweede Kamer te sturen namens de 
noordelijke provincies. Ook hebben we een begin gemaakt met het kijken naar het verminderen van 
pesticiden in onze provincie, onder andere door schriftelijke vragen te stellen over de lelieteelt en door 
een avond over pesticiden te organiseren samen met NMF over wat de mogelijkheden zijn als lokale 
overheid om hier iets tegen te doen. Ook zijn we druk bezig geweest met donkerte. Dit is goed voor 
mens en natuur, en we zijn dus ook blij dat de motie van onze fractievoorzitter Nadja Siersema is 
aangenomen.  
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Digitalisering wordt steeds belangrijker, maar we zijn tegen datacenters die ons water verbruiken 
maar niks toevoegen aan onze regio. We zijn daarom blij dat de motie van ons Statenlid Bas de Boer 
is aangenomen.  

Over water gesproken, dit gaat een grote uitdaging in onze provincie worden. Want, de kwaliteit moet 
verbeterd worden en we hebben meer drinkwater nodig. Hier hebben we continu aandacht voor, 
onder andere door dit op te nemen in het coalitieprogramma en door druk te zetten op het halen van 
de Kaderrichtlijn Water.  

In de Staten gaat het regelmatig over kernenergie. Wij hebben ons fel uitgesproken tegen een 
kerncentrale in onze provincie. Ook willen wij geen kernafval opslaan in onze provincie.  

Daarnaast zou het geen politiek jaar zijn zonder een hele rij aan schriftelijke vragen van Bas de Boer, 
onder andere over Groningen Airport Eelde, de snelbus naar Leer en verkeersveiligheid.   

Natuurlijk hebben we ook stilgestaan bij de gaswinning, Stephanie heeft dit jaar met name aandacht 
gevestigd op de mentale schade die dit heeft aangericht.  

Ook zullen we ons altijd blijven inzetten voor het beschermen van asielzoekers, we steunden het 
agenderingsverzoek om de opvang problematiek in Ter Apel te bespreken. Onlangs verscheen een 
opiniestuk in de Volkskrant van Gerie en Stijn ten Hoeve (PvdD) over de illegale grenscontroles.   

Woensdag 9 juli hadden we de algemene beschouwingen. Hierin hebben we de aandacht 
gevestigd op de Natuur Netwerk Nederland, de Waddenzee, de schoolpleinen revolutie, 
donkerte, cultuur en circulaire economie. De hele woordvoering van Nadja is hier te lezen.  

Wij gaan met een voldaan gevoel het zomerreces in om op te laden en daarna weer vol aan de 
bak te gaan voor een groener, socialer en rechtvaardiger provincie Groningen. 

#SamenVooruit 
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